

are to be verified and completed for every property and returned to MRSK by June 1, 1994.

6. The PHREDS forms and instructions for their completion are found in the annexes to this Circular Document:

ANNEX A: Introductory Notes

ANNEX B: PHREDS - Data Collection Procedures

ANNEX C: PHREDS Forms

They will also be included in the new *Property Management Manual*, to be published later in 1994.

7. Questions about the use of the PHREDS forms should be directed to the Realty Planning, Research and Information Services Section (MRSK) of the Bureau of Physical Resources.

8. This circular document is cancelled effective September 30, 1994.

formules devront être vérifiées, complétées et retournées à MRSK d'ici le 1^{er} juin 1994.

6. Des exemplaires des formules et des instructions sur la façon de les remplir sont fournis en annexe :

ANNEXE A : Remarques Préliminaires

ANNEXE B : PHREDS - Directives pour la collecte des données

ANNEXE C : Formules PHREDS

Les formules PHREDS figureront dans le nouveau *Manuel de la gestion des biens*, qui doit être publié plus tard en 1994.

7. Pour de plus amples renseignements sur l'utilisation des formules PHREDS, prière de communiquer avec la Section Planification immobilière, Systèmes de recherche et d'information (MRSK), Direction générale des biens.

8. La présente circulaire expire le 30 septembre 1994.

Le sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures



Under-Secretary of State
for External Affairs